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BRM.0002.15.2023         

 

         P R O T O K Ó Ł  NR LXXXVI/2023 

z LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 09.10.2023 r. 

od godz. 1600 do godz. 1615 

w  Sali Herbowej w budynku Urzędu Miasta w Sanoku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta 

Pana Andrzeja Romaniaka  

oraz Wiceprzewodniczącego Rady Pana Grzegorza Kozaka 

 

Wypowiedzi radnych oraz wszystkich osób uczestniczących w sesji wygenerowane zostały 

przez platformę editor.beey.io służąca do automatycznej transkrypcji tekstu.  

 

Na ogólną liczbę 21 Radnych w LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka VIII 

kadencji udział wzięło wg listy obecności 18  Radnych. 

 

1. Babiak Roman 

2. Drwięga Maciej  

3. Karaczkowski Ryszard 

4. Kornecka – Mitadis Agnieszka 

5. Kornecki Adam 

6. Kot Piotr 

7. Kot Wanda 

8. Kozak Grzegorz 

9. Lisowska Teresa 

10. Małek Bogusława 

11. Miklicz Sławomir  

12. Osika Jakub 

13. Osękowski Marian 

14. Radożycki Łukasz 

15. Rogowska – Chęć Grażyna  

16. Romaniak Andrzej 

17. Tymoczko Henryka  

18. Wituszyński Radosław 

 

Nieobecni radni: 

1. Kordela – Borczyk Zofia 

2. Sieradzka Katarzyna 

3. Wróbel Beata 
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Przewodniczący Zarządów Rad Dzielnic obecni na LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miasta Sanoka VIII kadencji. 

 

1. Małek Bogusława     - Rada Dzielnicy Posada 

2. Kornecki Józef      - Rada Dzielnicy Dąbrówka  

3. Kozak Grzegorz     - Rada Dzielnicy Olchowce 

4. Osękowski Marian     - Rada Dzielnicy Wójtostwo 

5. Szul Krzysztof      - Rada Dzielnicy Śródmieście  

 

Nieobecni Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Zatorze Jolanta Hipner oraz Przewodniczący 

Zarządu Dzielnicy Błonie Tomasz Wachel.  

Ponadto w LXXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrza Pan 

Tomasz Matuszewski, Zastępca Burmistrza Pan Artur Kondrat, Skarbnik Miasta Pani Ewa 

Zamaria, Sekretarz Miasta Pan Bogdan Struś. 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak otworzył LXXXVI Nadzwyczajną  Sesję Rady 

Miasta Sanoka. Powitał Wysoką Radę, Burmistrza,  Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Miasta, 

Sekretarza Miasta, Przewodniczących Zarządów Dzielnic, wszystkich obecnych na Sesji Rady 

oraz oglądających sesję przez łącza internetowe.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali obrad jest odpowiednia ilość Radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 

Powołanie Sekretarza sesji. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak powołał na sekretarza sesji radnego Pana 

Jakuba Osikę. 

 

Ad. 3. 

Zapoznanie Rady z porządkiem obrad.   

 

porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sanoka na lata 2023 - 2030, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

5. Zamknięcie obrad. 



 3 

Wprowadzono następujące uwagi do porządku obrad; 

 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie i Panowie Radni, Panie Przewodniczący, prosiłbym o wprowadzenie dodatkowego 

punktu do dzisiejszych obrad, związany jest ten punkt ze zmianą w uchwale budżetowej miasta 

na rok 2023. Z tego, co wiem, Państwo dzisiaj już na komisji omawiali ten punkt tutaj z Panią 

Skarbnik. Dziękuję.  

 

Nie było więcej uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady Pan Andrzej Romanika poddał 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały dot. zmiany uchwały 

budżetowej Miasta Sanoka na 2023 rok. 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 16 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały zostaje wprowadzony jako pkt. 4 

porządku obrad.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

4. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Sanoka na 2023 rok, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

5. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sanoka na lata 2023 - 2030, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.4. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Sanoka na 2023 rok, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, w imieniu Burmistrza chciałam 

zaprezentować uchwałę budżetową dotyczącą tak naprawdę otrzymanej subwencji 

z Ministerstwa Finansów w kwocie 757.769,85 zł z przeznaczeniem na nagrody specjalne 

z okazji 250 rocznicy utworzenia Komisji Edukacji Narodowej. W imieniu Burmistrza proszę 

o przyjęcie uchwały. 

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak otworzył dyskusję w tym punkcie. 
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Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z tym prowadzący posiedzenie Pan Andrzej 

Romaniak zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXXXVI/785/23 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została podjęta. 

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.5. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Sanoka na lata 2023 - 2030, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie. 

 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

W imieniu Burmistrza, chciałam przedstawić uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej miasta Sanoka na lata 2023 - 2040. Zgodnie ze zmianami związanym m.in. 

z zarządzeniem z dnia 29 września chcielibyśmy zwiększyć dochody bieżące o kwotę 

2.404.496,15 zł, natomiast dochody majątkowe nie ulegną zmianie. Dochody bieżące 

zwiększyły się na skutek decyzji Wojewody Podkarpackiego przyznającego dotacje celowe na 

realizację zadań własnych i zleconych w wysokości 1.361.453 zł, z funduszu pomocy na 

realizację zadań z zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w wysokości 278.780,37 zł, 

z funduszu przeciwdziałania COVID w wysokości 5.326,93 zł, z Krajowego Biura 

Wyborczego wprowadzono dotację w wysokości 1166 zł z przeznaczeniem na przygotowanie 

i przeprowadzenie referendum ogólnokrajowego oraz kwotę 757.769,85 zł z Ministerstwa 

Finansów z przeznaczeniem na nagrodę specjalną z okazji 250 rocznicy utworzenia Komisji 

Edukacji Narodowej. Wydatki bieżące zwiększono o kwotę 2.588.438,15 zł, natomiast wydatki 

majątkowe zmniejszono o 183.942 zł. W związku z podpisaniem umowy o dofinansowanie 

środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dla realizowanego zadania mostowego 

"Budowa mostu na rzece San wraz z budową dróg dojazdowych i skrzyżowania z drogą 

wojewódzką nr 886" dokonano szeregu zmian w obrębie przedmiotowego zadania. Zmiany 

wynikają z harmonogramu rzeczowo - finansowego, który stanowi załącznik do wyżej 

wymienionej umowy, gdzie łączna kwota dofinansowania z rządowego funduszu wynosi 

70.400.000 zł, zaś wkład własny 17.600.000 zł, łącznie 88.000.000 zł. Z kolei wkład własny do 

zadania będzie realizowany z dochodów własnych gminy. W ślad za tym zmieniła się również 

struktura wydatków majątkowych w okresie prognozy WPF. Zmiany wprowadzone w wykazie 

wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany horyzontu czasowego załącznika nr 2 

WPF. Bardzo proszę o przyjęcie uchwały w imieniu Burmistrza. 

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Andrzej Romaniak otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Pani Skarbnik, w związku z tym, że 

w objaśnieniach do zmian wieloletniej prognozy finansowej, a jest informacja o tym, że wkład 
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własny w wysokości 18.000.000 zł, jaki on finalnie będzie, to pewnie się okaże po wybraniu 

ostatecznie oferty, będzie finansowany z wpływów z podatku od nieruchomości, mam nadzieję, 

że nie wiąże się to z tym, że w najbliższym czasie będziemy zwiększać podatek, podejmować 

uchwały o podniesieniu stawki podatku od nieruchomości, że to jedno z drugim nie jest 

powiązane? Proszę mi to potwierdzić. 

 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Proszę. 

 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Szanowny Panie Radny, z tego, co mi wiadomo podatki są podnoszone, natomiast na tą chwilę 

nie ma takiej nie ma jeszcze takiej decyzji. 

 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Czyli nie podnosimy podatku w najbliższym czasie. Nie, no bo mówi Pani Skarbnik, że nie ma 

na tę chwilę takich decyzji, więc ja rozumiem...  

 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Na pewno nie podniesiemy podatków z powodu tego, że będzie budowa mostu i będziemy 

musieli uzupełniać wkład, to nie jest przyczyna podniesienia podatków. 

 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Czyli ta informacja w objaśnieniach do wieloletniej prognozy finansowej odnosi się do tego, 

że ten wkład własny będzie finansowany z wpływów od podatku od nieruchomości, ale... 

  

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Nie, jest informacja, zabezpieczona z dochodów własnych gminy. 

 

Sławomir Miklicz (Radny) 

Ale nie, tam jest mowa o podatku od nieruchomości. Więc tutaj jedno z drugim nie jest jakby 

związane, podatków od nieruchomości nie będziemy podnosić po to, żeby wkład własny 

zabezpieczeń na zadania inwestycyjne.  

 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Na pewno nie. 

 

Andrzej Romaniak (Przewodniczący Rady) 

Dziękuję. Proszę, Pan Radny Maciej Drwięga.  

 

Maciej Drwięga (Radny) 

Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Szanowni Państwo, w nawiązaniu do Pana 

Burmistrza Kondrata prawda, to co ja tutaj o co zapytałem, że ta pierwsza informacja, która się 

pojawiła, oficjalnie podana przez Pana Burmistrza, że most posiada pełne dofinansowanie. 

I powiedziałem, że mnie to wprowadziło trochę w błąd, sporo osób, myślałem, że może ja tak 
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tylko to odebrałem, może faktycznie nie doczytałem wszystkiego, nie doczytałem do końca 

i przeczytam Państwu teraz taką informację, w komentarzach, to wszystko oficjalnie. 

Stowarzyszenie Łączy Nas Sanok, czyli osoby, które są bardzo blisko Pana Burmistrza, 

informacja jest taka: "Gratulacje, bardzo dobra wiadomość dla Sanoka. Ogromna inwestycja 

praktycznie w całości za środki pozyskane z zewnątrz, bez obciążania budżetu miasta". 

Dziękuję. 

 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z tym prowadzący posiedzenie Pan 

Andrzej Romaniak zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXXXVI/786/23 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została podjęta. 

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.6. 

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Romaniak zamknął LXXXVI Nadzwyczajną Sesję Rady 

Miasta Sanoka VIII kadencji. 

 

 

Protokołował :                          Sekretarz Sesji :                 Przewodniczący 

                                                                                            Rady Miasta: 

 

Joanna Szylak                           Jakub Osika                        Andrzej Romaniak  

  

 


